
150  Årnäs  Båtklubb 
 

 Styrelsemöte  
 

Datum:  2022-06-11 
 

Plats: BÅJ:s partytält ÅBK 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 

§2 
 
Dagordningen: Godkändes 

  
 
Närvarande på mötet  förkortas 
 
Torbjörn Hägnander  TH     (deltog delvis) 

Bengt-Åke Johnsson  BÅJ  
Anders Rindefors  AR 
Lars Jerkrot   LJ 
Jan Fahlgren  JFn 
Janne Folke  JF 

 
§3 

 
Till justeringsman: JF 

 
§4 

 

• Föregående protokoll från 2022-03-27 gicks igenom och godkändes 
 

 
§5 

 

Ekonomisk genomgång 
 

• TH återkommer med avstämningen av ekonomin. 

• Tina H, LJ och TH har gått igenom el fakturor årsvis och stämt av mot 
förbrukning. Inga oklarheter utan fakturan på ca 40`stämmer med 2021 års 
förbrukning på 19 500 kWh.   



§6 
 

Elförbrukning 
 

• Avstämning 11/6: Hamnen 1 770 kWh. Ställplatser mm 5 623 kWh 

• AR tar upp med Boängens Teknink om kvartalsfakturor med elen. 

 
 

§7 

 
Nimbusprojektet 

 

• Nimbus genomför en test med transport, sjösättning, provkörning, upptagning 
och leverans den 14/6. 

• Aktuell Nimbusbåt är 39 fot. 

• BÅJ lånar ut sin plats för testen. 
 

§8 
 

Nya klubbhuset 
 

• Ännu inget besked från Länsstyrelsen.  
 

§9 
 

Båtdag 12:e juli 
 

• Behov finns för bemanning för ansvar till de tidigare föreslagna aktiviteterna. 
Information om hamndagen i efterföljande medlemsmöte. BÅJ tar emot 
intresserade för fördelning av arbetsuppgifter. Ambition att få med övriga 
medlemmar förutom styrelsen.   

 
§10 

 

Lediga platser för gästbåtar. 
  

• Tidigare förslag med uppmärkning av lediga platser blir för dyrt. Enklare 
lösning med röd/grön skylt efterlyses.  

• BÅJ informerade om av honom framtaget digitalt förslag där 
båtplatsinnehavaren anmäler ledig tid och gästbåtar kan gå in och se vilka 
platser som är lediga. 

 
 
 
 
 
 
 



§11 

 
Kvarvarande arbeten 

 

• JFn åtar sig att skaffa grus och asfalt för utfyllnad vid gästbryggan. 

• AR ansvarar för att kvarvarande elarbeten slutförs. 

• WiFi mast monteras på klubbhus och paviljong. Router placeras i klubbhus.  

• Övriga kvarvarande arbeten såsom plattor, staga upp staket mm fördelas om 
möjligt till medlemmar  

 
§12 

 

Gästbryggan 
 

• Kvarvarande arbete med gästbryggan genomförs innan säsong. Arbetet med 
att förlänga bryggan skjuts till hösten. 
   

 
§13 

 

Medlemsmöte 
 

• Agenda för efterföljande medlemsmöte gicks igenom och godkändes. 
   

 
§14 

 
Båtplatser 

 

• BÅJ informerade om en stor båtplats är ledig. 
 

§15 
 

Utbildningar 
 

• BÅJ ansvarar för eventuell utbildning i mörkernavigering. 

• Thomas Algotsson ansvarar för HRL utbildning. Genomgång i samband med 
hamndagen. 

 
 
 
 
 
 
 

§16 
 

Regler för att bli hedersmedlem  



 
• BÅJ:s förslag på regler för kvalifikation till hedersmedlem gicks igenom och 

godkändes. 

• Förslag om att utse Hans Rundström och Sigvard Aranäs till 
hedersmedlemmar godkändes. (berörda vidtalade)  
 

 
§17 

 

Hamnvärd 
 

• Beslutades att Hans och Katrin tillsätts som hamnvärd.Hans kontaktperson 
och Katrin huvudansvarig.  

 
§18 

 

Problem med båtar vid gästbryggan 
 

• Fortfarande problem med att båtar blir liggande kvar vid gästbryggan i 
samband med sjösättning och reparation/service  

• AA tar ånyo upp problemet med Björn och David 
 

§19 
 

Övrigt 
 

• Götene Vatten&Värme konstaterade vattenläckage hos ÅBK. 840 m3 i 
överförbrukning. Läckage under bryggan som åtgärdades omgående. 
Troligtvis frostsprängning då vi satte på vattnet innan påskhelgen med rejäl 
nattfrost efterföljande vecka. 

• Skylt sätts upp med förbud att ladda elbilar inom området. 

• Konto för inköp infört hos Ahsell på 10` kr 
 

§19 
 

Nästa styrelsemöte 
 

• AR kallar 
        §20 
 
 Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 Protokollet justeras: Janne Folke 
 
  ___________________________________ 


